

有關 4A 班停課

敬啟者：

今天本校 4A 班有三位學生出現上呼吸道感染徵狀，根據衛生防護中心要求，本校安排 4A 班由 11 月 18 日（星期三）至 11 月 20 日（星期五）暫停面授課堂 3 天，改以 ZOOM 網上實時/錄影教學形式上課，至於恢復面授課堂的日期將按衛生防護中心的指示而另行通知。

停課期間，4A 班的課堂將安排以 ZOOM 網上實時/錄影教學形式進行，並於 11 月 18 日（星期三）起開始，有關安排詳見手冊第 59 頁。

請 4A 班家長留意以下安排：

1. 出現上呼吸道感染徵狀的 3 位同學必須要進行測試，證明沒有確診「新冠肺炎」才能回校；否則 4A 班不能復課。
2. 署方建議 4A 班同學及任教老師進行測試，是次檢測屬自願性質。
3. 由於類似個案的學校數量眾多，現階段衛生防護中心未能定出派發「深喉唾液測試樣本收集包」到學校的日期，如校方接獲中心的具體安排，將另行通知家長。如有需要，家長亦可自行前往指定地點進行測試。

校方在此再三促請各位家長留意子女的身體狀況，並應依照衛生防護中心的健康指引，為預防上呼吸道感染採取合適的措施，家長可參閱衛生防護中心網頁。如 貴子弟出現身體不適，請即主動聯絡校方。

另校方已按衛生防護中心的指示，加強校內清潔及消毒工作。校方會與衛生防護中心保持緊密聯繫，密切監察校內師生的健康情況。

如有任何查詢，請致電 2476 2414 與何詠深副校長聯絡。

此致

貴家長



校長劉強謹啟

二零二零年十一月十七日

（此通告不設回條部分）

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 045/2020)

17.11.2020

Suspension of Face-to-Face Classes in P.4A

Dear Parents/Guardians,

Today, three students in P.4A of our school have symptoms of upper respiratory tract infection. According to the requirements of the Health Protection Centre, the face-to-face classes of P.4A will be suspended 3 days from November 18 (Wednesday) to November 20 (Friday), and classes will be changed to ZOOM (real-time/video mode). The date of resuming face-to-face classes will be notified according to the instructions of the Health Protection Centre.

During the suspension period, P.4A will conduct the lessons in the form of ZOOM online real-time/video teaching, and will start on November 18 (Wednesday). For details, please refer to Student Handbook P.59.

Parents of P.4A please kindly pay attention to the following arrangements:

1. Three students with symptoms of upper respiratory tract infection must undergo tests to prove that they have not been diagnosed with "new coronary pneumonia" before they can return to school; otherwise, the face-to-face classes of P.4A cannot be resumed.
2. The Department recommends that P.4A students and teachers take the test. This test is voluntary.
3. Due to the large number of schools with similar cases, the CHP has not been able to set a date for the distribution of the "deep throat saliva test sample collection kit" to the school at this stage. If our school receives the centre's specific arrangements, the parents will be notified separately. If necessary, parents can also go to the designated place for testing.

Our school has repeatedly urged parents to pay attention to the health of their children, and to take appropriate measures to prevent upper respiratory tract infections in accordance with the health guidelines of the Centre for Health Protection. Parents can refer to the website of the Centre for Health Protection. If your child is unwell, please contact the school immediately.

In addition, our school has strengthened the cleaning and disinfection work in the school according to the instructions of the Centre for Health Protection. We will maintain close contact with the Health Protection Centre to closely monitor the health of teachers and students in the school. If you have any enquiries, please contact Vice Principal, Ms Ho Wing Sum at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Lau Keung
Principal

(There is no reply slip part in this notice)